
 
  Zápis ze schůze  výboru ČBF OZČ Plzeň     č.  6 

 

-------------------------------------------------------------- 

 Konaná dne : 17. 6.  2014 

 

 Přítomnost:  Červenka, Buňka, Kohút, ,Marian, Janiurek, Karásek, Pipta 

 

 Omluveni:  

 

 Hosté: Fryček DR 

 

 

 Obl.výbor ČBF OZČ projednal:  
------------------------------------------- 

 

 1/ Hodnocení VH ČBF OZČ ze dne 30.5.2014 - účast  průměrná, odpovídající zájmu o dění 

    v basketbalu Plzeňského kraje. Překvapuje zejména opakovaná neúčast  BK Klatovy, jednoho 

    z největších basketbalových oddílů v kraji. Jejich  "zástupci" se pak  pozastavují nad některými  

    rozhodnutími výboru ČBF OZČ, která však jsou realizována na základě schválení VH.  

 

 2/ Rozpis soutěží byl schválen , popřípadě doplněn - termíny stanovené rozpisem jsou platné a 

závazné pro všechny oddíly. Připomínka rozlosování soutěží na sezonu  2014-15 je v pondělí 

7.7. 2014 v 15.00 v zasedací místnosti č. 300  

 

 3/ Předsedové komisí podali zprávu za" svůj rezort" - schválení výborem ČBF OZČ. Místopředseda 

     pro oblast financí p. Kohút informoval o průběžném stavu financí ČBF OZČ 

 

 4/ Výbor projednal a schválil podmínky pro konání srazů talentované mládeže chlapci U13, kteří se 

      budou připravovat na LODM. Schválil finanční podporu pro soustředění a turnaje v celkové částce 

      40.000,-Kč 

 

 5/ Výbor schválil znění dopisu generálnímu sekretáři  ČBF  ohledně změn ve složení výboru po 

     ukončení činnosti sekretáře ČBF OZČ p. Sládka a ukončení pronájmu kanceláře č.316.  

     Oddíly budou informovány po schválení změn ČBF v Praze. 

  

 6/ Výbor doporučil účast trenérům na semináři -klinice, v rámci MS U17, který bude v Plzni. 

     Podrobnosti lze nalézt na webu ČBF, včetně programu MS. 

 

 7/ Výbor schválil smlouvu z KÚ Plzeňského kraje ohledně pořadatelství LODM v roce 2015, 

     která se uskuteční v Plzni. Pořadatelstvím byl pověřen basketbalový oddíl Lokomotivy Plzeň. 

 

 
Zapsal: Červenka                                                                           Ověřil: Buňka 

 


